
SAMOSTRELEC KOMENTIRA
VPRAŠANJE

Nekje sem slišal, da se je število zaposlenih v
naši upravi v zadnjem desetletju podvojilo. Ali
je ta res ali so to samo govorice?

ODGOVOR
Žal ne poveste, kje ste to slišali. Kajti če ste

slišali na pravem mestu, potem bo že držalo.
Jaz vam verjamem, da ste slišali na pravem
mestu.

Vendar to ne velja edinole za občinsko
upravo, temveč tudi za številne druge službe in

institucije, kot npr. sodišča vseh vrst, zbornice,
združenja, skupne službe v nekaterih delovnih
organizacijah, samoupravnih interesnih skup-
nostih in še in še...

To pomeni, da postaja naše življenje zelo
žamotano in medsebojnih odnosov ne znamo
več urejati brez posrednikov.

Navadimo se spet na to in številni posredni-
ki, ki skušajo krojiti odnose po svoji pameti in
zato z njimi nismo zadovoljni, bodo odvečni!

ZBODEL JE MAM
NARISAL PA JOŠ


